



第八屆(2020-2022)「家長教師會」常務委員會選舉

敬啟者：

承蒙各委員的熱心推動，各家長大力的支持，令「家長教師會」的會務得以蒸蒸日上，謹此向大家致謝！家長教師會能持續發展，實有賴您們的參與。

本會現誠邀閣下加入第八屆常務委員會的候選人行列，隨函背頁附上候選人參選表格，有意參加者請於2020年9月14日(星期一)下午4時或前，親自把參選表格交回校務處，逾時作棄選論。(不參選第八屆「家長教師會」常務委員會者，不需要交回表格。)

若有任何疑問，歡迎致電 2713 9233 聯絡梁美詩主任/張天泰副校長查詢。

第八屆「家長教師會」常務委員選舉詳情：

1. 常務委員會委員職位及職務如下：

職位	職務
主席 1 人	處理會務，統籌活動
副主席 1 人	協助處理一般會務
司庫 1 人	財務管理及結算
聯絡 1 人	活動聯絡
文書 1 人	會議紀錄
康樂 1 人	協助統籌活動
總務 1 人	協助安排家長義工服務
候補委員 4 人	最高票數的 4 位落選參選人，協助會務發展

2. 任期：兩年(由 2020 年 10 月 1 日至 2022 年 8 月 31 日止)

3. 第八屆常務委員會選舉日程：

日期	程序
2020 年 9 月 1 日(星期二)	派發通告，邀請家長參加第八屆常務委員選舉
2020 年 9 月 14 日(星期一)	收回第八屆常務委員選舉參選書(校務處簽交)
2020 年 9 月 18 日(星期五)	發出電子投票通知書和常務候選人名單及政綱
2020 年 9 月 28 日(星期一)	上午 9 時發出電子選票
2020 年 9 月 28 日(星期一)	投票及收回電子選票的時限 (上午 9 時至下午 4 時，逾時交回的選票作廢票論)
2020 年 9 月 28 日(星期一)	即日開票：下午 4 時正於學校一樓小聖堂 歡迎家長蒞臨監票
2020 年 9 月 29 日(星期二)	公布結果(學校網上公布)
2020 年 9 月 30 日(星期三)	第八屆家長教師會常務委員會第一次會議

備註：落選的參選人會按票數排列，最高票數的 4 位將成為候補委員。

此致
貴家長台鑒



2020 年 9 月 1 日

李安迪校長



天主教領島學校
家長教師會

No.2020-09-01-3

第八屆(2020-2022)「家長教師會」常務委員--參選人表格

有意參選者，必須填妥參選人的資料及政綱，並於2020年9月14日(星期一)或前親自交回校務處辦理，逾時作棄選論。

參選者姓名：		性別：	職業：	相片 必須提交近照一張
子女姓名及就讀班級：			() 班	
聯絡電話：	手提電話：	家：		
(只需簡略書寫「自我介紹」及「抱負」：字數約200內)				
自我介紹和抱負：				

參選人簽署： _____ 日期： _____

**The 8th (2020-2022) PTA Committee Election**1st September, 2020

Dear parents/guardians,

Thanks to the enthusiastic effort of all committee members, as well as strong support from parents, the PTA has been thriving. We thank everyone for your participation in the continuous development of the PTA.

We now invite you to become a candidate for the 8th PTA committee, attached is the candidate form, those interested to join please **hand in the filled form in person to the school office** on or before 14th September, 2020 (Mon) 4:00pm, **late submissions will not be accepted. (Those not interested to run for the election do not need to hand in the form.)**

For any questions, you are welcome to contact Miss Leung Mei Sze or Vice Principal Mr. Cheung Tin Tai at 27139233.

Details of the 8th PTA Committee Election :

1. The positions and duties of committee members are as follows :

Position	Duty
1 Chairperson	Handle committee affairs, organize events
1 Vice-chairperson	Assist in handling general committee affairs
1 Treasurer	Financial management
1 Liaison	Handle event communications
1 Secretary	Take meeting minutes
1 Recreational Officer	Assist in organizing events
1 General Affairs	Assist in coordinating parent volunteers
4 reserve members	The 4 unsuccessful candidates with the highest number of votes, assist in committee matters

2. Term : 2 years (from 1st October, 2020 – 31st August, 2022)3. Schedule for the 8th PTA Committee Election :

Date	Process
1 st September (Tue)	Distribution of notice, invite parents to run in the 8 th PTA Committee Election
14 th September (Mon)	Collection of candidate forms (at the school office)
18 th September (Fri)	Distribution of voting notice along with the list of candidates and their election platforms
28 th September (Mon)	Distribution of e-ballots at 9:00am
28 th September (Mon)	Voting day (9:00am – 4:00pm, late votes will not be counted)
28 th September (Mon)	Vote counting : 4:00pm 1/F chapel Parents are welcome to attend and monitor the vote counting
29 th September (Tue)	Results announcement (to be announced on the school website)
30 th September (Wed)	1 st meeting of the 8 th PTA Committee

Note : The 4 unsuccessful candidates with the highest votes will become reserve committee members.

Yours faithfully,

Mr. Li Andy
Principal





The 8th (2020-2022) PTA Committee—Candidate Form

Those interested to run in the election must fill in the candidate information and election platform, and hand in the form to the school office in person on or before 14th September, 2020, late submissions will not be accepted.

Candidate name :		Gender :	Occupation :	Photo Must hand in a recent ID photo
Student's name and class :			P. ()	
Contact no. :	Mobile :	Home :		
(Briefly write the self-introduction and election promises, word limit: 160)				
Self-introduction and election promises :				

Candidate signature : _____ Date : _____